
Protokoll fort vid arsstamma 
Fl ygp lanets samfal lighetsforening 

2024-04-17 

Totalt var stamman representerade med 25 rostberattigade hushall. 

§ 1 Starnmans oppnade 
Stamman oppnades av samfallighetens ordforande Ivar Scotte. 

§2 val av ordforande 
Till motesordforande valdes Ivar Scotte. 

§3 val av sekreterare 
Till motessekreterare valdes Henrik Thiman. 

§4 val av tva protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes Bengt Bjorkstrand samt Kerstin Theander 

§5 Motets behoriga utlysande 
Datum och kallelse till motet var tillhandahallna i medlemmars brevlador 2024-03-19. Motet 
godkande att stamman var utlyst enligt stadgama. 

§6 Redovisning av forvaltningsberattelse och bokslut 

I separata bilagor samt pa foreningens hemsida aterfinns forvaltningsberattelse och bokslut. 

Ordforande redovisade forvaltningsberattelsen och bokslutet, vilka ocksa godkandes av 
stamrnan att laggas till handlingama. 

§7 Redovisning av revisionsberattelsen 
Revisionsberattelsen framfordes av foreningens revisor Vanja Lozic. Inga anrnarkningar 
framfordes avseende redovisningen. Motet beslot att lagga revisionsberattelsen till 
handlingama. Revisionsberattelsen aterfinns pa foreningens hemsida. 

§8 Ansvarsfrihet for styrelsen 
Stamman beviljade ansvarsfrihet for styrelsen. 

§9 Motioner samt forslag fran styrelsen 
9a Motion om borttagande av adjungerad suppleant 

Stamman beslutade att ta bort adjungerad suppleant 



9b Motion om hjartstartare till gemensamhetslokalen 

Stamman beslutade att ge styrelsen i uppdrag att ta fram ett 
beslutsunderlag samt presentera detta for medlemmarna 

9c Motion om Kodlas till gemensamhetslokalen 

Stamrnan beslutade att ge styrelsen i uppdrag att ta fram ett 
beslutsunderlag samt presentera detta for medlemmama 

§IO Ersattning till styrclseledamoter, suppleanter och revisorer 
Motet beslot att nuvarande ersattningsnivaer ska galla verksamhetsaret 2024. Detta innebar 
999kr per ledamot, suppleant samt revisor. 

§ 11 Forslag till inkomst- och utgiftsstat(budget) 

I separat bilaga samt pa foreningens hemsida aterfinns forslag till inkomst- och utgiftsstat. 

Kassoren gick igenom och kommenterade budgeten. Motet godkande styrelsens forslag. 
Detta innebar bl.a. att medlemsavgiften okar med 100 kr till 4800kr. 

§ 12 Framlaggande av debiteringslangd 
Ordforande presenterade debiteringslangden och gav stamman mojlighet att ta del av denna. 

§ 13 Val av styrelseledamoter och suppleanter 

Lennart Holm presenterade valberedningens forslag att valja Bennie Magami till kassor (tva 
ar) samt Lena Lindskog och Leonard Groth till suppleanter (ett ar). Ovriga styrelseledamoter 
kvarstar ytterligare ett ar (Ivar Scotte som ordforande och Henrik Thiman som sekreterare) 
enligt foregaende ars beslut. 

Stamrnan valde de foreslagna medlemmama. 

§ 14 Val av revisor samt suppleanter 
Till revisor valdes Vanja Lozic samt Axel Girgensohn som revisorssuppleant. Mandattiden 
ar ett ar. 

§ 15 Val av valberedningen 

Till valberedning valdes Lennart Holm samt Axel Girgensohn . Mandattiden ar ett ar. I den 
nya valberedningen utsags Lennart Holm som sammankallande. 

§ 16 Ovriga fragor 

En medlem visade intresse att bidra med forslag till forbattringar i utemiljon, 

Samma medlem lyfte ocksa fragan om standiga masproblemet. Ordforanden patalade att detta 
inte ar en angelagenhet for foreningen. 



Fraga samt onskemal fran en medlem avseende en loppis i ornradet. I detta syfte lamnades 
forslag om att etablera en grupp pa Facebook. En medlem erbjod sig att etablera en privat 
Facebook grupp, Bulltofta Flygplanet. (Detta gjordes omgaende), 

Fraga fran medlem avseende trafik vid lekplatsen pa mellersta garden. Styrelsen har beslutat 
att plantera nya buskar med syfte att forhindra trafiken. 

Fraga fran medlem avseende skicket pa banken vid lekplatsen pa mellersta garden och vikten 
av att varda banken. En av samfallighetens medlemmar erbjod sig pa arsstamman att 
renovera banken. 

Ordforande informerar att vara informationskanaler ar fortsatt hemsida, flygblad, e-mail, 
samt aven telefon till styrelsen. 

Maria-Eva Koverman och Magnus Stenberg avtackades for sin tid i styrelsen med blommor 
och applader. 

§ 17 Stiimmoprotokollets tillganglighet. 

Protokollet kommer att anslas pa foreningens anslagstavla och laggas in pa foreningens 
hemsida senast 14 dagar efter motesdagen (1 maj). 

§ 18 Motets avslutande 

Ordforande tackar alla narvarande och forklarar motet avslutat. 

Yid protokollet ,ilvrvd ~ 
Namnfortydligande Henrik Thiman/sekr 

Justerat av ":-<: - ----"----'---''---'---' _. _ 

Namnfortydligande Kerstin Theander 

Justerat av ·-:{jr2~ ~.Jh/--f~c-J.Jv--cf 
Namnfortydligande Bengt Bjorkstrand 


